Date17/06//2022

Reference: UPP/BS/MI/021-2022

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

Dubai - United Arab Emirates

التاريخ : 2022/06/17 المرجع: UPP/BS/MI/021-2022

سعادة السيد/ حامدأحمد علي الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي دبي – الإمارات العربية المتحدة



Subject: Resolution taken by the circulation of the Board of Directors of Union Properties PJSC (the" Company")

Reference to the above-captioned subject, we would like to inform you that the Board of Directors of the Company have taken resolutions by circulation on Friday 17/6/2022 by appointing Mr Saif Bin Abdulaziz Bin Yagub Al Serkal as a new Board member to replace the resigned member and other resolutions with regards to the operational and administration matters related to the Company.

Sincerely yours, Manar Ibrahim

Board Secretary
Union Properties PJSC

الموضوع: قرارات مجلس الإدارة المتخذة بالتمرير لشركة الإتحاد العقارية ش.م.ع ("الشركة")

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، نود اعلامكم بأن مجلس إدارة الشركة قام باتخاذ قرارات بالتمرير في يوم الجمعة الموافق 2022/6/17 بتعيين السيد / سيف بن عبد العزيز بن يعقوب السركال كعضو مجلس إدارة جديد ليحل محل العضو المستقيل كما قاموا باتخاذ قرارات أخرى متعلقة بالأمور التشغيلية والإدارية المتعلقة بالشوكة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،، منارإبراهيم

منارك أمين السر شركة الإتحاد العقارية ش.م.ع



Union Properties PJSC Paid Up Capital: AED 4,289 Million Commercial Registration 42894

الاتحاد العقارية ش م ع رأس المال مدفوع: 4,289 مليون درهم سجل التجاري: 42894

Drion
PROPERTIES CAJLAGE



up.ae

Union Business Park 1 Green Community East Dubai Investment Park 1 P.O Box 24649 يونيون بزنس بارك 1 جرين كوميونيتي الشرقية مجمع دبي للاستثمار 1 ص.ب. 24649